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1) Godkendelse af dagsorden. 
 
Dagsordenen blev godkendt. 
 
 
2) Godkendelse af referat.  
 
Referatet fra mødet 29. april 2016 blev godkendt. 
 
 
3) Meddelelser fra studienævnet. 

Specialet skal ligge i det sidste studieår, men skal ikke nødvendigvis være den sidste aktivitet 
på studiet.                          
Studienævnet planlægger møde med undervisningsudvalgene på Naturvidenskabeligt 
Fakultet den 30. august for at drøfte kursusevalueringer.         
Specialer skal fremover afleveres elektronisk. 

 

4) Besparelser på uddannelser. Disse er diskuteret blandt VIP-medlemmer på IMADA. 
Det er her især relevant at få de studerendes input. 

Baggrunden for de planlagte besparelser blev lagt frem. Forslag til besparelser på 
undervisning på 500.000 kr. pr. år senest implementeret i 2019 blev præsenteret. Disse 
indebærer pt. besparelser på 300.000 kr. på ph.d.-studerende, 50.000 kr. på ekstern censur og 
150.000 kr. på instruktorer. Sidstnævnte indebærer, at instruktorer skal ansættes på fleksible 
vilkår, så de kan ophøre i takt med, at antallet af studerende der møder op til instruktortimer 
falder i løbet af kurserne. 
Der vil være et uddannelsesseminar den 7. juni, hvor undervisningsudvalget er indbudt, og 
skal komme med konkrete udmeldinger om besparelsestiltag.  
Undervisningsudvalgets tilstedeværende studentermedlemmer pointerede, at det er vigtigt 
ved ansættelsen af ph.d.-studerende at sikre, at de kan bruges til undervisning og kan tale 
dansk eller engelsk på et fornuftigt niveau. DM foreslog, at man i ansættelsesprocessen kan 
præsentere den evt. kommende ph.d.-studerende for en liste over kurser og spørge denne, 
hvilke af disse vedkommende kan undervise i.  
 
 



5) Undersøgelse af BA-uddannelserne på NAT. 
 
Der er ikke mange besvarelser fra datalogistuderende (3), og ca. 50% fra 
matematikstuderende (4), der påbegyndte deres uddannelser i 2012. JC mener dog ikke, at 
undersøgelsesresultatet er så relevant længere, da uddannelserne i mellemtiden er blevet 
ændret. Undersøgelsen giver således ikke anledning til bekymring. 
 
 
6) Eventuelt. 
 
MGK stopper i udvalget efter næste møde i juni, da hun snart er færdig med sin uddannelse. 
Hun har talt med Fagrådets formand Morten Agger om, hvem der kan overtage hendes plads i 
undervisningsudvalget. 
Oprindeligt skulle det næste møde i undervisningsudvalget have fundet sted den 24. juni, men 
dette bliver ændret. JC udsender en doodle for at finde en anden mødedato i juni. 
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